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good afternoon, ladies and gentlemen. good afternoon, boys and girls. good afternoon, everybody. i ’m glad to make a s...
　　good afternoon, ladies and gentlemen. good afternoon, boys and girls. good afternoon, everybody. i ’m glad to make a speech here.
　　as we all know, tomorrow is teachers’ day. many people say that teachers are not unusual at all. that’s true. but i want to say though teachers are common, their job is unusual. what they do is very very great. i am an english teacher. so i’ll make an english speech here. and my topic is “live with thankfulness”. do you know what “thankfulness” means in chinese? it means “gan’en”.
　　we know that in the world, we are not living alone. from the day we were born, there have been many people around us. they take care of us. they help us. they teach us. they play with us and grow up together with us. they support us. they understand us. the most important is: they love us. who are they? can you give me your answer?
　　yes, they are our parents, grandparents or family members; they may be your idmates, your friends even your neighbors. they are all important to us. we can’t live without them. we should thank them.
　　we should thank the great world. because it gives us sunlight, air, water and everything we need to keep us alive healthily. we can’t live without them.
　　we should thank our parents. they are the people who gave us the life. they look after us carefully and give all their love to us. i believe if necessary, they are willing to give everything to us. they stay with us, all the time.
　　we should thank our teachers. it is they who teach us knowledge unselfishly. they let us know how to write, how to read, how to get on with others and so on. they are our guide in our life.
　　we should thank our friends, our idmates. they are our partners. they understand us. they encourage us. they play with us. they grow up together with us. they make our life more colorful.
　　my dear boys and girls, teachers’ day is coming. it’s a celebrating time. it’s also a thankful time. let’s take actions together. show our thanks to the world, learn to protect it. show our thanks to our parents, learn to look after them. show our thanks to our teachers, learn how to respect them. show our thanks to our idmates, learn to help and share with them.
　　boys and girls, are you ready? live with thankfulness, from now on. let’s go!
　　so much for my talk .thanks very much!
　　女士们,先生们,下午好。下午好,男孩和女孩。各位下午好。我很高兴在这里发表演讲。
　　我们都知道,明天是教师节。许多人认为老师并不少见。这是真的。但是我想说虽然老师很常见,他们的工作是不寻常的。他们所做的事情是非常伟大的。我是一个英语老师。所以我将在这里进行英语演讲。和我的话题是“感恩生活”。你知道“感激”的意思是在中国吗?它的意思是“甘谢恩”。
　　我们知道,在世界上,我们不是独自生活。从我们出生的那一天,我们周围有很多人。他们照顾我们。他们帮助我们。他们教我们。他们玩我们,与我们一起成长。他们支持我们。他们理解我们。最重要的是:他们爱我们。他们是谁?你能给我你的答案吗?
　　是的,他们是我们的父母、祖父母或家庭成员,他们可能是你的idmates,甚至你的朋友你的邻居。他们对我们都很重要。我们的生活不能没有他们。我们应该感谢他们。
　　我们应该感谢伟大的世界。因为它给了我们阳光,空气,水和我们需要保持我们的生命健康。我们的生活不能没有他们。
　　我们应该感谢我们的父母。他们给了我们生命的人。他们仔细照顾我们,给我们所有的爱。我相信如果有必要,他们愿意给我们的一切。他们和我们住在一起,所有的时间。
　　我们应该感谢我们的老师。是他们教我们知识无私。他们让我们知道如何写,如何读书,如何与他人相处等等。他们是我们的指导在我们的生活中。
　　我们应该谢谢我们的朋友,我们的idmates。他们是我们的合作伙伴。他们理解我们。他们鼓励我们。他们玩我们。他们与我们一起成长。这使我们的生活更加丰富多彩。
　　亲爱的男孩和女孩,教师节即将来临。这是一个庆祝的时间。这也是一个感恩的时间。让我们一起采取行动。向世界展示我们的感谢,学会保护它。表达我们的感谢我们的父母,学会照顾他们。表达我们的感谢我们的老师,学会尊重他们。表达我们的感谢我们idmates,学会帮助和与他们分享。
　　男孩和女孩,你准备好了吗?生活与感激,从现在开始。咱们走吧!
　　如此对我说话。非常感谢!
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